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ZASTUPITELSTVA                     
STATUTÁRNÍHO MĚSTA OPAVY 
 

Zápis č. 10 

z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva statutárního města Opavy 
dne 15. 01. 2020 od 16.30 do 17.30 hodin v zasedací místnosti Hlásky 

 
Přítomni:  Mgr. Jiří Ryba, p. Martin Šatný, p. Lukáš Vaněk, p. Marcela Panáčková,  
Mgr. Marian Babic, Mgr. Dalibor Halátek Ing. Pavel Kořízek 
 
 
Omluveni:  Mgr. Hanka Kuzníková Mrosková, Bc. Pavel Komárek, p. Jaroslav Čech Mgr. 
Petr Orieščík 
 
Neomluveni:   
Za oddělení kontroly MMO : Ing. Pavla Rucká 
 
Hosté:   
 

Zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva statutárního města Opavy zahájil předseda 
výboru Mgr. Jiří Ryba. Přivítal přítomné členy kontrolního výboru. Předseda výboru 
konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech jeho členů, takže výbor je schopen 
se usnášet. 

 

1. Předseda výboru sdělil, že návrh programu zasedání byl zaslán členům výboru jako 
součást pozvánky a otevřel k tomuto návrhu rozpravu. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. 
Návrh programu byl schválen. 
pro: 7 proti: 0, zdržel se: 0 

 

2. Plnění úkolů z minulého zasedání KV: 
 

•••• Stav prodeje městských kotelen 
Bylo uskutečněno jednání pracovní skupiny za účasti zástupců OMM. Zápis 
z jednání včetně přílohy (seznam kotelen), byl zaslán členům KV před jednáním 
kontrolního výboru, viz příloha tohoto Zápisu. 
Členové KV pověřují vedoucího kontrolní skupiny p.Čecha pro podání dotazu na 
vedení města na důvod zastavení dalšího prodeje kotelen města. 

7:0:0 
 

3. Návrhy a podněty členů ZMO: 

Bylo konstatováno, že kontrolní výbor neobdržel žádný podnět ze zasedání 
zastupitelstva SMO. 

 

4. Návrhy a podněty členů KV: 

1. KV konstatuje nedodržování usnesení ZMO ze dne 22. 2. 2019 č. 66/3/ZM/19, bod 4 
(ZMO ukládá představenstvu a dozorčí radě SFC Opava a.s. předkládat čtvrtletně zprávu o činnosti a 
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hospodaření obchodní společnosti SFC Opava a.s. zastupitelstvu města) – členové KV konstatují, 
že na ZMO nebyly předkládány zprávy dle přijatého usnesení a informace podávané 
na prosincovém zasedání ZMO nebyly dostačující. KV žádá vedení města o nápravu 
do data konání nejbližšího ZMO. 

7:0:0 

 

2. KV vznáší dotaz na OMM jakým způsobem, kdy a jak byl vyhlášen záměr pronájmu 
nebytových prostor sportovní Haly Opava  - restaurace, hotel.  

Termín dodání: do měsíce. 

 

7:0:0  

 

Příští zasedání  kontrolního výboru bylo stanoveno na den 17. 2. 2020 v 16:30 hodin 
v zasedací místnosti Hlásky ve 2. patře. Pozvánka bude zaslána před jednáním výboru. 

 
7:0:0 

 
 
Zapsala: 
Ing. Pavla Rucká 
vedoucí oddělení kontroly MMO 
 
 
Schválil: 
Mgr. Jiří Ryba 
předseda kontrolního výboru 
 
 
 Příloha:  
1. Zápis z jednání pracovní skupiny KV 
2. Soupis kotelen 


